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Notatka

przyjęcia wniosku wniesionego pisemnie

w dniu 16.10.2023

do Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

Mieszkanka kamienicy F i „
l1Ul. Krasińskiego 1-3 j

W ramach dyżuru Przewodniczącego RM zwróciła się do mnie mieszkanka ul.
Krasińskiego z prośbą o doświetlenie ul. Krasińskiego na skrzyżowaniu z ul.
Chrobrego.
W porach nocnych panuje tam kompletna ciemność. Spowodowana jest dwoma
czynnikami:

1. Brakiem lampy oświetlającej samo skrzyżowanie ( jedna jest ale w dalszej
odległości od skrzyżowania)

2. Bardzo obfite korony drzew, które zasłaniają światło istniejących latarni.

Ponadto mieszkańcy proszą o wymalowanie pasów przejścia dla pieszych w
okolicach skrzyżowania ( na kolejnych ulicach - Kadetów i Staffa takie są) co
zagwarantuje bezpieczeństwo osobom przechodzącym przez ulicę.

Mieszkańcy zwracali się w tej sprawie do Urzędu Miasta pismem z dnia
21.06.2018 ( przyjęcie 21.06.2018) i otrzymali odpowiedź za pośrednictwem
Przedsiębiorstwa Usługowego RIM pismo CSR-05.6131.172,20-18.SB, w
którym zamieszczono informację, że Urząd przygotowuje zmiany na tym trakcie
i Wniosek mieszańców w tej kwestii będzie realizowany ( co do efektów).
Do dziś dnia jednak nic się nie zmieniło i okolica stała się bardzo niebezpieczna.
Proszę o interwencję i ustosunkowanie się do wniosku, tym bardziej, że sprawa
była już sygnalizowana i rozpatrzona pozytywnie w połowie roku 2018.

Z wyrazami szacunku

Ireneusz Wiśniewski


